

Date: 16/2/2022

Dear Parents,

New Admissions and Re-Registration for the Academic Year 2022-2023

Following a very successful first term in our new campus, Crown Private School is open admissions for Next Academic Year 2022-2023 for **Pre-KG to Grade 11**.

As we have experienced high demand for places this year, we encourage all our parents to take advantage of the discounts for registering your child for the next academic year.

Our new campus and the revised master plan has given us the opportunity to consolidate and enhance our learning communities, specialized facilities and recreational spaces. And we are happy to announce the opening of a **new American school** in Ajman, which will be the latest addition to the growing group of Crown schools. The new American school is due to open in September, 2022 and further details of how to register for the American school will be shared in a separate circular. You can also contact Ms. Shorouk for more details.

In addition to the above, we would like to kindly draw your attention to the following:

1. The 2022-2023 Curriculum:

- Crown Private School is a British curriculum school affiliated with the Cambridge Assessment International Education (CAIE).
- We follow the **EYFS** curriculum for students in **Pre-KG and KG1**.
- We follow the **British curriculum** in English, Math, Science, ICT, Physical Education, Art and Music. for students from **KG2 to Grade 11**.
- We follow the **Ministry curriculum** for Arabic, Islamic, Social Studies and Moral Education.
- We will be having two Terms for the year: **-Term 1** (September to January) - **Term 2** (February to June).

2. Re-registration for 2022-2023 academic year:

- Re-registration for all current students begins from Monday, the 21st of February 2022.
- For re-registration, please pay a re-registration deposit of AED 2,500. This deposit will be deducted from your child's annual tuition fees.
- If you have any outstanding payments for this academic year, please pay this first before re-registering your child for the new academic year (2022-2023).
- You can also find the fee policy, for Crown Private School (CPS) approved by Ministry of Education, posted on our website.

3. Special discounts on tuition fees, for the year 2022-2023 (if the student has completed full Academic Year):

- Discount of **5%** will be applied on the fees for Siblings.
- Discount of **10%** will be applied on the fees for Early Bird before 30/5/2022.
- Discount of **10%** will be applied on the fees for Homat Alwatan or FaZaa.*
- Discount of **20%** will be applied on the fees for Essad.*

*Discount cannot be clubbed with any other discount.

Fees Payment: -

- The First installment (**50%**) of the school fees should paid on or before 25th August of every year.
- The Second installment (**50%**) of the school fees should paid on or before 1st January of every year.

4. New registration for siblings:

New registration for siblings will open starting **Monday, 21th February 2022**. New students need to successfully complete and pass all requirements for registration and need to pay the amount of AED 2,500 for registration which will be adjusted against the annual school tuition fees.

All students are welcome to register, however priority will be given to the siblings of our current students.

5. Commencement of the New 2022-2023 academic year:

- The new Academic year will begin for Grades 1 to 11 on Monday, 29th August, 2022.
- Pre-KG – KG2 will start school on Wednesday, 31st August, 2022.

School Timing for all Grades:

7:30 am Assembly time (school gates closes at 7:30 am).

	Monday to Thursday	Friday
Pre-KG to KG2	7:45 am to 12:45 pm	7:45 am to 11:30 am
Grade 1 to 11	7:45 am to 2:15 pm	

- Open day for parents to meet with teachers: Every Thursdays from 2:15 pm to 3:00 pm
- Pre-KG to KG2 students can stay back until 2:15pm (4 days) for Activity class and will be charged 2000 AED per term.

6. School Uniform and Books

Collection of all new books and the school uniform for the next academic year will take place from 15th August to 30th August 2022.

7. School Buses

- Please complete the **Bus Registration Form**, which will be available at the transportation in charge and also pay of AED 500 to book your child's bus seat for the New Academic Year 2022-2023 along with your re-registration payment.
- Due to limited seats, transport registrations will be taken on first-cum-first-served basis.

8. Updating Students' Information

If students have undergone a name or nationality change, kindly submit Students' original U.A.E. I.D. Card to Ms. Shorouk, our registrar, on the first day of the New Academic Year.

9. Transfer Process from Crown Private School:

If a parent needs to apply for a transfer for their child from Crown Private School to another Emirates or school, the intention of **transfer form (from Registration office)** needs to be completed by the parent and will be signed, stamped and issued by CPS with the report card and relevant documents at the end of the academic year.

- End of the year transfers – *please apply before 30/6/2022.*
- Middle of the year transfers - *The transfer certificates will only be issued on Saturdays.*

We further would like to thank you for your continuous cooperation and support in strengthening our school's vision and our child-centered philosophy.


For any further information please contact the school at 06 7423222 for attention:

Mrs. Shorouk Ismail: Registration of students Ex. 206 Or **050-900 56 99**
Mr. Gladwin Correya: Account & School Fees. Ex. 205 Or **056 53 439 08**
Mrs. Maaly Mahmoud: Transportation (buses) Ex. 262 Or **056 402 36 65**

Or visit us on all working days as per the below timings:

- Monday to Thursday from 7:00 am to 3:00 pm
- Fridays from 7:00 am to 12 pm

Yours sincerely,


Dr. Kishor Pillai
Principal

SEE YOU SOON!
15TH TO 30TH AUGUST 2022

- Complete documentation
- Make payment
- Collect UN & PW to students
- Collect books & uniform

السادة / أولياء أمور طلبتنا الكرام
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: التسجيل وإعادة التسجيل للعام الدراسي الجديد 2023-2022

يسر إدارة مدرسة كراون الخاصة، أن تتقدم إليكم بالشكر الجزيل على دعمكم الدائم لنا ومساهمتمكم الفعالة في تطوير العملية التعليمية في المدرسة، ومع انتهاء الفصل الدراسي الأول بنجاح، يسعدنا أن نعلن عن فتح باب التسجيل وإعادة التسجيل للعام الدراسي القادم 2022-2023، للصفوف من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الحادي عشر. نظرًا لأننا لمحدودية الأماكن المتوفرة للعام القادم، نشجع أولياء أمورنا على الاستفادة من الخصومات عند تسجيل الجديد أو إعادة التسجيل.

لقد منحنا المبنى الجديد والذي يحتوي على المرافق المتخصصة والمساحات الترفيهية الفرصة لتوحيد وتعزيز مجتمعنا التعليمي وبناءً على خطة التوسع، يسعدنا أن نعلن عن افتتاح مدرسة أمريكية جديدة في عجمان، والتي ستكون فرع جديد من مدارس كراون الخاصة، والمقرر افتتاحها في سبتمبر 2022 وسيتم مشاركة المزيد من التفاصيل حول كيفية التسجيل في المدرسة الأمريكية في نشرة منفصلة. كما يمكنك التواصل مع السيدة شروق لمزيد من المعلومات.

كما أننا نرحب بجميع الطلبة الراغبين في الانضمام إلى مدرستنا للعام الدراسي المقبل، ونود أن نحيطكم علماً بالمعلومات الآتية :

1- المنهاج الدراسي للعام 2023-2022

تعتمد مدرسة كراون الخاصة المناهج البريطاني التابع لبرنامج كامبردج للتقييم الدولي للتعليم (CAIE)

- تتبع منهاج EYFS لطلبة ما قبل الروضة والروضة الأولى.
- والمنهاج البريطاني في تدريس المواد التالية: (اللغة الإنجليزية – الرياضيات – العلوم – تكنولوجيا المعلومات-التربية الفنية – التربية الرياضية – التربية الموسيقية) للمراحل الدراسية من الروضة الثانية وحتى الصف الحادي عشر.
- بالإضافة إلى منهاج وزارة التربية والتعليم في المواد (التربية الإسلامية – اللغة العربية – التربية الوطنية والدراسات الاجتماعية والتربية الأخلاقية)
- سينقسم العام الدراسي إلى فصلين دراسيين : - الفصل الأول (سبتمبر إلى يناير) – الفصل الثاني (فبراير –يونيو)

2- إعادة التسجيل للعام الدراسي 2023-2022:

- سيتم فتح باب إعادة التسجيل لطلبتنا المسجلين في المدرسة حالياً بدءاً من يوم الإثنين الموافق 2022/2/21 .
- لإعادة تسجيل الطالب يتوجب دفع مبلغ (2,500) درهم، والتي ستحتسب من قيمة الرسوم المدرسية السنوية.
- لن تتم إعادة التسجيل إلا إذا كان رصيد السنة الحالية مسدداً بالكامل.
- يرجى الاطلاع على السياسة المالية الخاصة بالمدرسة والمتوفرة على الموقع الإلكتروني.

3- خصومات خاصة على الرسوم الدراسية للعام الدراسي القادم 2023-2022 في حال تسجيل الطالب لعام دراسي كامل.

- خصم خاص 5% من الرسوم الدراسية للإخوة.
 - خصم خاص 10% من الرسوم المدرسية في حالة دفع كامل الرسوم المدرسية قبل 2022/5/30.
 - خصم خاص 10% من الرسوم الدراسية لحملة بطاقة حماة الوطن أو فزعة.*
 - خصم خاص 20% من الرسوم الدراسية لحملة بطاقة إسعاد.*
- * لا يمكن استخدام هذا الخصم مع خصومات أخرى.

سياسة الدفعات:

- يتم دفع الدفعة الأولى بتاريخ 25 أغسطس من كل عام وقيمتها 50% من إجمالي الرسوم المدرسية
- يتم دفع الدفعة الثانية بتاريخ 1 يناير من كل عام وقيمتها 50% من إجمالي الرسوم المدرسية.

4- التسجيل الجديد للإخوة:

سيتم فتح باب التسجيل للطلبة الجدد بدءاً من يوم الإثنين الموافق 2022/2/21، بعد اجتياز شروط ومتطلبات القبول والتسجيل، ودفع مبلغ (2,500) رسوم تسجيل تحتسب من الرسوم الدراسية.

يسر إدارة المدرسة أن ترحب بالطلبة الذين يرغبون في الانضمام إلى مدرستنا للعام الدراسي المقبل، وستكون أولوية التسجيل لأخوة الطلبة المسجلين حالياً بالمدرسة.

- يبدأ الدوام المدرسي للعام الدراسي الجديد لطلبة الصفوف من الأول وحتى الحادي عشر يوم الإثنين الموافق 2022/8/29.
- ويوم الأربعاء الموافق 2022/8/31 لطلبة صفوف ما قبل الروضة والروضة الأولى والثانية.

التوقيت المدرسي لجميع المراحل :

يبدأ الطابور الصباحي تمام الساعة 7:30 صباحاً (يتم إغلاق البوابات المدرسية تمام الساعة 7:30 صباحاً)

يوم الجمعة	من يوم الإثنين وحتى يوم الخميس	المراحل
7:45 صباحاً وحتى الساعة 11:30 ظهراً	7:45 صباحاً وحتى الساعة 12:45 ظهراً	ما قبل الروضة - وحتى الروضة الثانية
	7:45 صباحاً وحتى الساعة 2:15 ظهراً	من الصف الأول وحتى الحادي عشر

- لقاء أولياء الأمور مع معلمة الصف: كل يوم خميس من الساعة 2:15 ظهراً وحتى الساعة 3:00 عصراً
- طلبة الروضة يمكنهم اختيار أحد الأنشطة وإبقاء الطالب حتى الساعة 2:15 ظهراً (4 أيام) مقابل 2,000 درهم لكل فصل دراسي.

6- الزي والكتب المدرسية:

- سيتم توزيع الزي والكتب المدرسية للعام الدراسي الجديد اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 2022/8/15 وحتى يوم الثلاثاء الموافق 2022/8/30.

7- الحافلات المدرسية:

- في حال رغبتكم بالاشتراك في الحافلة المدرسية، يرجى تعبئة نموذج الاشتراك بالحافلة للعام الدراسي القادم والمتوفر لدى مسؤولة المواصلات عند الحضور لإعادة التسجيل ودفع مبلغ -/500 درهم رسوم حجز مقعد للحافلة تخصم من رسوم الحافلات المدرسية.
- بسبب محدودية المقاعد في الحافلات المدرسية، سيتم حجز مقعد حسب أولوية التسجيل والدفع أولاً بأول .

8- تحديث بيانات العائلة:

- في حال حدوث أي تغيير باسم الطالب يرجى إعلام السيدة/ شروق مسؤولة التسجيل، مع إحضار الهوية الإماراتية الأصلية للطالب لإجراء التعديل المطلوب مع بداية أول أسبوع من العام الدراسي الجديد.

9- الانتقال من المدرسة:

- إذا رغبت ولي الأمر بنقل الطالب من المدرسة، يرجى تعبئة نموذج مخالصة الانتقال (المتوفرة لدى قسم التسجيل) قبل 2022/6/30.
- وذلك ليتسنى لنا تجهيز جميع أوراق الطالب مع انتهاء العام الدراسي الحالي لدى قسم التسجيل عند توزيع شهادات آخر العام.
- في حال التقدم بطلب النقل بعد هذا التاريخ، سيتم تسليم الأوراق خلال يوم السبت فقط.

لمزيد من المعلومات: الرجاء الاتصال على هاتف المدرسة 06-7423222

الأستاذة / شروق إسماعيل، فيما يتعلق بأمور التسجيل - داخلي 206. أو هاتف رقم: 050 900 56 99
الأستاذ / جلادون، فيما يتعلق بالأمور المالية - داخلي 205. أو هاتف رقم: 056 53 439 08
الأستاذة / معالي محمود، فيما يتعلق بالحافلات المدرسية - داخلي 262 أو هاتف رقم: 056 402 36 65

أو يمكنكم زيارتنا خلال أيام العمل حسب المواعيد التالية:

- من يوم الإثنين وحتى يوم الخميس من 7:00 صباحاً حتى 3:00 عصراً
- يوم الجمعة من 7:00 صباحاً حتى 12 ظهراً

شاكرين لكم حسن تعاونكم،،، وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نراكم قريباً
15 - 30 أغسطس 2022

- تسليم الأوراق المطلوبة
- دفع الرسوم المدرسية
- إستلام إسم المستخدم وكلمة السر للطالب
- إستلام الزي والكتب المدرسية.

Dr. Kishor Bhai

د. كيشور بلاي

مدير المدرسة

School Fees الرسوم الدراسية

Grade الصف		Tuition Fees الرسوم الدراسية	Book Fees رسوم الكتب	Uniform Fees رسوم الملابس	Total Fees إجمالي الرسوم
Pre-KG	ما قبل الروضة	22,000	2,000	1000	25,000
KG 1 KG 2	الروضة الأولى الروضة الثانية	18,700	1,600	800	21,100
Grade 1 Grade 2	الأول الثاني	21,600	2,000	800	24,400
Grade 3 Grade 4	الثالث الرابع	23,300	2,000	800	26,100
Grade 5 Grade 6	الخامس السادس	23,000	2,500	650	26,150
Grade 7 Grade 8 Grade 9	السابع الثامن التاسع	25,000	2,500	650	28,150
Grade 10 Grade 11 Grade 12	العاشر الحادي عشر الثاني عشر	27,000	2,500	650	30,150

المواصلات Transportation	
Area - المنطقة	Two Ways - إتجاهين
Ajman (Full Academic Year) عجمان (عام دراسي كامل)	3,400
Sharjah - Umm Al Quwain (Full Academic Year) الشارقة - أم القيوين (عام دراسي كامل)	4,500

Special discount on Tuition fees if student complete full Academic Year

خصومات خاصة على الرسوم الدراسية في حال تسجيل الطالب لعام دراسي كامل

- ❖ Discount of **5%** will be applied on the fees for Siblings.
- ❖ Discount of **10%** will be applied on the fees for Early Bird before 30/5/2022.
- ❖ Discount of **10%** will be applied on the fees for Homat Alwatan or FaZaa.*
- ❖ Discount of **20%** will be applied on the fees for Essad.*

*Discount cannot be clubbed with any other discount.

Fees Payment: -

- The First installment (50%) of the school fees should paid on or before 25th August of every year.
- The Second installment (50%) of the school fees should paid on or before 1st January of every year.